
Beste Allemaal, 

 

Met pijn in ons hart schrijven wij deze brief. En hopen dat wij hulp en of 
advies kunnen krijgen van de raadsleden. Wij zijn Priscilla en Daisy 
Kaats, overenthousiaste kaas onderneemsters in Soest. Priscilla runt 
de alexanderhoeve in Overhees en Daisy runt de alexanderhoeve in 
Soest-zuid. Wij zijn gedreven onderneemsters en een toegevoegde 
waarde voor beide winkelgebieden. Naast de enorm goede band met 
onze klanten zijn wij ook actief in de winkeliersverenigingen. Zo is ook 
de gouden boxen actie door ons bedacht en uitgevoerd om Soest-Zuid 
op een positieve manier in het daglicht te zetten. Enkele maanden 
geleden hebben wij dan ook vanuit de gemeente Soest een 
ondernemers compliment gehad, waar wij echt heel erg trots op zijn. 
Nu is Soest-Zuid het winkelgebied die het al zwaar heeft ivm de 
wegwerkzaamheden, maar wij zetten onze schouders eronder zonder 
te klagen of andere de schuld te geven van een hoop problemen. Want 
ondernemen doe je zelf, vinden wij. 

Sinds vrijdag 29 januari is er een hele grote kaaskraam geplaatst op het 
parkeerterrein van de Jumbo. En geloof ons, dit doet echt pijn. Pijn in 
de omzet, pijn om een oneerlijke concurentie en pijn omdat wij 
gewoon trots zijn op onze winkels. Waarom vinden wij het oneerlijk? 
Door de wegwerkzaamheden zijn de winkels in Soest-Zuid slecht 
bereikbaar. Maar ook de Soesterbergse straat mag je eigenlijk niet 
inrijden vanaf de winkel Deep. Dus iedereen wordt de parkeerplaats 
van de Jumbo opgestuurd. Waarvan wij ook gewoon begrijpen dat dat 
juist een verstandige beslissing is. Maar nu doet dat pijn, mensen 
rijden recht tegen deze kraam aan en vergeten daardoor even de vaste 
ondernemers. Wij zeggen even, omdat wij hopen dat wij de klanten die 
nu niet komen misschien nog terugkomen. 

Wij hebben bezwaar ingediend tegen de vergunning maar wij beseƯen 
ons ook dat dat waarschijnlijk een onmogelijke strijd wordt. Afgelopen 
vrijdag hebben wij een zeer fijn gesprek gehad met iemand van de 
gemeente die gaat proberen te kijken of er geholpen kan worden. 



Maar gedreven als wij zijn, willen wij van de daken schreeuwen dat dit 
eigenlijk echt niet kan. En niet alleen onze situatie is schrijnend, maar 
een kippie 2Go in Soest-Zuid is niet eerlijk voor de slager met een grill 
buiten. Of op zaterdag een grote bloemenkraam in Overhees terwijl er 
een bloemenwinkel zit. 

Volgens ons is het motto van de gemeente gezonde winkelgebieden 
realiseren, dit helpt daar absoluut niet mee. 

Hopende jullie genoeg uitleg te hebben gegeven over de situatie, horen 
wij graag advies of ontvangen wij graag hulp. 

Met vriendelijke cheese groet Priscilla en Daisy. 




